

# 广东省电机工程学会

## Guangdong Society for Electrical Engineering

### 资格证明书

### Qualification

(适用于有意申请成为广东省电气工程师/电气高级工程师的香港工程师学会  
(电机界别) 正会员/资深会员/Applicable to a Member /Fellow of the HKIE (Electrical  
Discipline) who apply to become a Guangdong electrical engineer / Senior Electrical Engineer)

由申请人填写。填妥此部分后, 请把此证明书交给香港工程师学会。 Completed by the applicant. After completing this section, please submit this certificate to the HKIE.	
姓/Family Name:	名/Given Name:
香港身份证件号码/H.K.I.D. Card or Identification Document No.:	
HKIE 会员编号/HKIE Membership No.:	
HKIE 会员级别/HKIE Membership level: <input type="checkbox"/> 资深会员/FHKIE <input type="checkbox"/> 正会员/MHKIE	
请在下列适当方格内填上「✓」号: Please fill in the appropriate box below with "✓" number: <input type="checkbox"/> 本人为中国香港永久性居民。 I am a permanent resident of Hong Kong, China. <input type="checkbox"/> 本人现为香港工程师学会(电机界别) #正会员/资深会员。 #请删除不适用者。 I am now a Member /Fellow of the HKIE (Electrical Discipline). #Please delete whichever is not applicable. <input type="checkbox"/> 本人满足香港工程师学会认可的电机专业教育要求。 (如申请者之本科学位并非以中文为主要授课语言, 须提供中文语言能力考试成绩, 证明中文能力达到国家语委普通话水平测试(简称 PSC) 三级乙等及以上或汉语水平测试(简称 HSK) 三级及以上。) I am satisfied the electrical professional education requirements recognized by the HKIE. (If the language of instruction of applicant's undergraduate degree programme is	

not Chinese, a Chinese language proficiency test score must be provided to prove that the applicant's Chinese proficiency has reached the Putonghua Proficiency Test of National Language Commission (PSC) Level 3B or above or the Chinese Proficiency Test (HSK) Level 3 or above.)

- 本人满足香港工程师学会电机专业有关培训及工作经验的规定。

I am satisfied the requirements of the HKIE on training and work experience in electrical engineering.

- 本人并非通过与其他国家或地区之间的资格互认而取得香港工程师学会法定会员资格。

I have not obtained the Membership of the HKIE (Electrical Discipline) through mutual recognition with other countries or regions.

致：香港工程师学会

申请人表示为香港工程师学会法定会员，并有意经《香港工程师学会与广东省电机工程学会电气工程师资格互认协议》申请成为广东省电气工程师/电气高级工程师。请检视申请人上述的声明；如资料正确，请填写及签妥以下部分，并以电邮发送此《资格证明书》致本会 [guangdongxuehui@163.net](mailto:guangdongxuehui@163.net) 处理。

To: HKIE

The applicant said as a member of the HKIE, He also intends to apply for becoming a Guangdong electrical engineer / Senior Electrical Engineer through the *Mutual Recognition Agreement on qualifications of Electrical Engineers between HKIE and GSEE*. Please review the above statement of the applicant; If the information is correct, please fill in and sign the following parts, and send this *qualification* to the GSEE by email [guangdongxuehui@163.net](mailto:guangdongxuehui@163.net).

- 本学会证明申请人上述的声明正确无误。

Our Institution certifies that the above statement of the applicant is correct.

香港工程师学会/HKIE

签署/sign:

签署人姓名/Name of signatory:

日期 (DD/MM/YYYY):

(香港工程师学会印鉴 /HKIE seal)